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Protokół nr 205/24   

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu  

z dnia 22 marca 2024 r., 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu  

przy Placu Kazimierza Wielkiego 2 (sala 126) 

 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Marek Kieler   - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński 

3. Pan Henryk Wojcieszak  - członek Zarządu  

4. Pan Łukasz Dybka  - członek Zarządu 

5. Pan Jakub Jurdziński - członek Zarządu       

   

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Pan Przemysław Krężel   - skarbnik powiatu 

2. Pani Dorota Krajcer   - sekretarz powiatu 

3. Pan Maciej Bryś   - naczelnik Wydziału Komunikacji,  

        Transportu i Dróg w Starostwie   

         Powiatowym w Wieluniu 

4. Pan Bartłomiej Panek  - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

        w Wieluniu (PZD)  

5. Pani Eliza Michalska-Kowalczyk - radca prawny w Starostwie   

        Powiatowym w Wieluniu 

 

 

 

Lista obecności członków Zarządu i gości stanowi załącznik do protokołu. 
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Proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie CCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia  

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Wieluńskiego, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Wieluński oraz warunków  

i zasad korzystania z tych przystanków.  

5. Rozpatrzenie prośby mieszkańców Bębnowa w sprawie remontu drogi 

powiatowej nr 4533E biegnącej przez miejscowość Bębnów.  

6. Zapoznanie ze wstępnym porozumieniem dotyczącym infrastruktury drogowej 

planowanej do wybudowania w ramach projektu pn. „Budowa linii łączącej linię 

kolejową nr 131 (Chorzew Siemkowice) z linią kolejową nr 181 (Wieluń)”.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi w miejscowości Kamionka/Nowy Świat”.  

8. Przyjęcie projektu pisma skierowanego do Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych 

w Wieluniu informującego o wysokości części ogólnej subwencji oświatowej 

należnej dla Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 3 funkcjonującej w Zespole Szkół 

Specjalnych w Wieluniu na rok 2024.  

9. Przyjęcie projektu pisma skierowanego do p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach informującego o wysokości części 

ogólnej subwencji oświatowej należnej dla Szkoły Podstawowej Specjalnej 

funkcjonującej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Gromadzicach na rok 2024.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki 

w Wieluniu.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach.  
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12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy  

o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej 

w 2024 roku.  

13. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu i Zarządu Powiatu  

w Wieluniu za 2023 r. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

17. Sprawy bieżące.  

18. Wolne wnioski.  

19. Zamknięcie CCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 1 

Otwarcie CCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu otworzył CCV 

posiedzenie Zarządu Powiatu w Wieluniu. Powitał wszystkich biorących udział  

w posiedzeniu Zarządu.  

 

 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 



4 
 

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu stwierdził, że obrady  

są prawomocne, ponieważ w obradach uczestniczy 5 członków Zarządu Powiatu, 

zatem wszystkie decyzje podjęte przez Zarząd będą miały moc obowiązującą.  

 

 

 

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał, czy są 

propozycje do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Stwierdził,  

że zaproponowany porządek obrad został przyjęty przez aklamację.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu przez aklamację przyjął proponowany porządek 

obrad.  

 

 

   Przyjęty porządek obrad: 

 

1.   Otwarcie CCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia  

projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie 

określenia przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Wieluńskiego, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Wieluński oraz warunków  

i zasad korzystania z tych przystanków.  

5. Rozpatrzenie prośby mieszkańców Bębnowa w sprawie remontu drogi 

powiatowej nr 4533E biegnącej przez miejscowość Bębnów.  

6. Zapoznanie ze wstępnym porozumieniem dotyczącym infrastruktury drogowej 

planowanej do wybudowania w ramach projektu pn. „Budowa linii łączącej linię 

kolejową nr 131 (Chorzew Siemkowice) z linią kolejową nr 181 (Wieluń)”.  
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7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi w miejscowości Kamionka/Nowy Świat”.  

8. Przyjęcie projektu pisma skierowanego do Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych 

w Wieluniu informującego o wysokości części ogólnej subwencji oświatowej 

należnej dla Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 3 funkcjonującej w Zespole Szkół 

Specjalnych w Wieluniu na rok 2024.  

9. Przyjęcie projektu pisma skierowanego do p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach informującego o wysokości  

części ogólnej subwencji oświatowej należnej dla Szkoły Podstawowej  

Specjalnej funkcjonującej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Gromadzicach na rok 2024.  

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza Kościuszki 

w Wieluniu.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach.  

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy  

o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji kryzysowej 

w 2024 roku.  

13. Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu i Zarządu Powiatu  

w Wieluniu za 2023 r. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie 

powiatu.  

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  
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17. Sprawy bieżące.  

18. Wolne wnioski.  

19. Zamknięcie CCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

Pkt 4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie przedłożenia projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych na terenie Powiatu Wieluńskiego, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Wieluński oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

 

 

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu powitał pana Macieja 

Brysia – naczelnika Wydziału Komunikacji, Transportu i Dróg oraz pana Bartłomieja 

Panka – kierownika Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu. Udzielił głosu panu 

kierownikowi Bartłomiejowi Pankowi.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, jakie to są zmiany.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

wyjaśnił, że chodzi o dodatkowy przystanek.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania do pana kierownika. Dopytał, co będzie z przystankiem  

ze Strobina, ponieważ byli u niego mieszkańcy, których poprosił wówczas o pismo  

w tej sprawie. Nadmienił, że jeszcze to pismo nie wpłynęło.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że ci mieszkańcy są u niego średnio raz w tygodniu. Poinformował,  

że gmina musi wnioskować o przystanek. Gmina Konopnica, wójt nie jest zbytnio tym 

zainteresowany, ponieważ Państwo praktycznie chcieliby mieć przystanek przy 

swojej posesji, a kilometr dalej, w jedną i drugą stronę są przystanki, więc przystanki 

byłyby co kilometr. Dodał, że gmina Konopnica odpisała Państwu, że po 

przebudowaniu tej drogi pochyli się nad problemem. Nadmienił, że ci Państwo byli na 
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sesji w Konopnicy, więc to jest znany temat. Zaproponował, aby po przebudowaniu 

tej drogi, spróbować tym Państwu pomóc.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, czy w Toporowie to jest 

jakaś zatoczka, czy tylko będzie słupek.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

odpowiedział, że tylko będzie słupek.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zapytał,  

czy są jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1468/24 w sprawie przedłożenia projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu 

zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych na terenie 

Powiatu Wieluńskiego, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Wieluński 

oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

 Uchwała Nr 1468/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 5 

Rozpatrzenie prośby mieszkańców Bębnowa w sprawie remontu drogi 

powiatowej nr 4533E biegnącej przez miejscowość Bębnów. 

 

 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby zwrócić się z pismem do Gminy Konopnica o partycypację w kosztach 

wykonania dokumentacji technicznej. W przypadku otrzymania pozytywnej 

odpowiedzi, Zarząd Powiatu ponownie powróci do rozpatrzenia przedmiotowej 

sprawy. Zapytał, kto jest „za” takim rozwiązaniem.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu w związku z prośbą mieszkańców Bębnowa  

w sprawie remontu drogi powiatowej nr 4533E biegnącej przez miejscowość  

Bębnów jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął decyzję o wystąpieniu  

z pismem do Gminy Konopnica o partycypację w kosztach wykonania dokumentacji 

technicznej. W przypadku otrzymania pozytywnej odpowiedzi, Zarząd Powiatu 

ponownie powróci do rozpatrzenia przedmiotowej sprawy (głosowało 5 członków 

Zarządu).  

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 6 

Zapoznanie ze wstępnym porozumieniem dotyczącym infrastruktury 

drogowej planowanej do wybudowania w ramach projektu pn. „Budowa  

linii łączącej linię kolejową nr 131 (Chorzew Siemkowice) z linią kolejową  

nr 181 (Wieluń)”. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powitał panią Elizę 

Michalską-Kowalczyk – radcę prawnego w Starostwie Powiatowym w Wieluniu. 

Zapytał, jakie pani mecenas widzi rozwiązanie, żeby uchronić się od ewentualnych 

kosztów eksploatacji.  

 Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała, że jeżeli ta inwestycja zostanie 

przeprowadzona w taki sposób jak Kolej zamierza ją przeprowadzić, to ma się 

uchylić od zarządzania tą drogą, wiaduktem, który będzie w pasie naszej drogi 

powiatowej  

i nie za bardzo można, ponieważ to wynika wprost z przepisów ustawy Prawo  

o drogach publicznych. Zaznaczyła, że Kolej będzie tylko odpowiadała za wiadukt  

od strony nasypu. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział,  

czyli od bocznej strony.  
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 Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała, że nie, od spodu tak to trzeba nazwać. 

Kontynuowała, że oni to wybudują, przekażą nam według jej wiedzy na dzisiaj,  

w zarządzanie drogę, która będzie przebiegała po wiadukcie, natomiast z ustawy 

wynika, że oni będą odpowiadali wyłącznie za utrzymanie wiaduktu, ale od strony 

nasypu, żeby nic nie sypało się na pociąg.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał o kwestię konserwacji 

całego wiaduktu, jeżeli chodzi o konstrukcję, bo to jest ważne.  

Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu przekazała, że odpowiadamy za bezpieczeństwo tych 

osób i imienia, które znajduje się na drodze, czyli barierki, nawierzchnia to jest nasz 

obowiązek, natomiast jeżeli chodzi o to, czy coś komuś coś spadnie, czy zawali się  

na pociąg, to nie jest do końca materia przekomentowana w orzecznictwie,  

w komentarzach, w doktrynie. Zaznaczyła, że jest bardzo mało orzeczeń  

i te orzeczenia nie są tak w 100% spójne, tzn. z jednej strony niektóre sądy 

wychodzą z założenia, że Kolej odpowiada wyłącznie za konserwację, czyli już nie  

za remont, a są orzeczenia, gdzie odpowiada za remont, więc to nie jest do końca 

jeszcze takie jasne. Dodała, że na pewno nie jest tak, że jak nie podpiszemy 

porozumienia w ogóle to nie będziemy mieć żadnego problemu. Przekazała, że ten 

problem będzie, bo to jest nasza droga i jest to w minimalnym zakresie, ale jest 

ustawowo uregulowane. Natomiast porozumienie, w tym zaproponowanym 

kształcenie jest dla nas o tyle niekorzystne, że mamy się zrzec odszkodowania,  

a my mamy zrealizowaną inwestycję ze środków Urzędu Wojewódzkiego. W związku 

z tym, jak rozumie, jeżeli w okresie trwałości ta droga nie będzie funkcjonowała, 

zostanie przebudowana, to będą do zwrotu środki.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że nie.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

przekazał, że na tym odcinku była przebudowa drogi.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu kontynuował, że jest 

to pewnie jeszcze w trakcie, bo trudno przewidzieć co się za 5 lat będzie działo na tej 

drodze.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

dopowiedział, że protokół odbioru był z 2022 r., czyli jest trwałość projektu do 2027 r.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jak 

powiadomi się instytucję dotującą o zmianach tym bardziej, że jest to chyba rządowy 

projekt. Dodał, że jego zdaniem nie będzie tutaj problemu.  

Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu przekazała, że absolutnie wszystko robi po to, żeby tych 

problemów nie było, ale z drugiej strony w odwrotnej sytuacji Polskie Koleje 

Państwowe nie zrzekły się odszkodowania, w związku z tym w naszym interesie 

raczej jest nie zrzekać się odszkodowania, bo stracimy własność działki, na której  

w tej chwili przebiega droga - tam gdzie będzie stał wiadukt, to już nie będzie nasza 

działka, nie będziemy mieć prawa własności do tej działki.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, co jeśli ktoś skoczy 

z tego wiaduktu i zatrzyma ruch kolejowy. Zapytał, czy powiat będzie odpowiadał za 

niego i czy można ubezpieczyć się od takich rzeczy.  

Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała, że ubezpieczyć raczej należałoby się. 

Każdy taki przypadek jest badany i jeżeli będą spełnione wszystkie warunki 

utrzymywania tego typu inwestycji, tego typu obiektów, wiaduktu drogowego, będą 

barierki, inspektor nadzoru budowlanego będzie je weryfikował z odpowiednią 

częstotliwością i nie będzie tu żadnych wątpliwości, że spełniały wymagania 

techniczno-budowlane, to należy założyć, że raczej nie musi to być obiekt chroniony.  

 Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że w jednej z gmin 

był problem, jeżeli chodzi o stan filarów, na których był ten wiadukt. Zapytał, kto 

będzie odpowiadał za modernizację, remont filarów, czy wzmocnienie.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że działka nie jest 

powiatu, ale asfalt jest, w związku z czym zapytał, czy tak to ma rozumieć.  

Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała, że tak. 

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał do jakiej głębokości.  

Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała, że na pewno Polskim Liniom Kolejowym 

zależałoby na tym, żeby to była jak największa wysokość. Odpowiadają na pytanie 

pana skarbnika przekazała, że to jest sytuacja, która nie do końca jest jednolita  

w orzecznictwie.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zauważył,  

że w koncepcji zakończenia jest napisane: Zapoznanie się ze wstępnym 

porozumieniem. Zapytał, czy w dalszym ciągu będą negocjacje z Koleją.  

 Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała, że to nie jest do niej pytanie, ponieważ  

nie widziała żadnego przedstawiciela z Kolei.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

przekazał, że byli u niego tylko na roboczo, przynieśli porozumienie mówiąc,  

że to jest ich standardowe porozumienie. Dodał, że mówili, że możne je zmieniać.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, żeby zaproponować, 

żeby tę drogę poprowadzić dołem.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu powiedział, że wtedy będzie 

problem, ponieważ to jest kwestia nachylenia.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dopowiedział,  

że wtedy trzeba będzie całą drogę zupełnie przebudowywać. 

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

przekazał, że tłumaczono mu, że to jest trochę inaczej niż z drogami, które też mają 

swoje warunki, załóżmy 3% pochylenie, u nich to nie jest w procentach tylko  

w promilach, więc trzeba byłoby to wypłaszczyć, albo zaklepać.   

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu kontynuował, że w odpowiedzi  

nie zgadzamy się na wiadukt, a nie mamy innej alternatywy, to jego zdaniem też  

nie może tak być. 

 Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała, że zdaje się, że było z powiatu pismo  

z propozycją.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, że z 

propozycją dolnego.  

Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu zapytał, czy dolnego w sensie na nawierzchni,  

czy dolnego „pod”.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że „pod”.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że odwrotnego,  

czyli droga szłaby pod torami. 
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Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

wyjaśnił, że pierwsze pismo zostało przekazane z treścią, że chcemy, żeby droga 

szła dołem, a kolej górą.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu powiedział, że droga 

wojewódzka z Bełchatowa do Wielunia w miejscowości Rusiec ma szlabany. Zapytał, 

czy nie można czegoś takiego zrobić.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

wyjaśnił, że tylko to jest bezpieczniejsze.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zauważył, że jeśli będzie takie 

natężenie ruchu, że będą 4 pociągi w jedną i w drugą stronę, to nie jest duża 

częstotliwość. Dodał, że podejrzewa, że będzie to 2 razy dziennie maksymalnie.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jest przeciwnikiem 

takiego rozwiązania, jest XXI wiek i budowanie rogatek to jego zdaniem chyba  

nie te czasy.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu zapytał, czy tam są jakieś 

zabudowania.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

poinformował, że w tym miejscu nie ma.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że był projekt 

zrobienia wiaduktu w miejscowości Chorzew, przy proteście mieszkańców 

zrezygnowano z tego wiaduktu mimo zaawansowanych projektów wiaduktu na rzecz 

rogatek, ponieważ mieszkańcy nie zgodzili się, gdyż to było blisko zabudowań.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zwrócił się do pana 

kierownika z pytaniem, czy zostawiają to do dalszej konsultacji.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

zaproponował, aby odpisać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu udzielił głosu panu 

Jurdzińskiemu.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że jest za tym,  

aby odpowiedzieć, że jeżeli się nie zgadzamy i są argumenty za tym, aby wiadukt  

nie szedł nad torami, to żeby zaproponować przejście odwrotne.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński zapytał, czy w jakiś sposób 

można to uregulować.    
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Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu wyjaśniła, że można negocjować z Kolejami, ale oni nie 

wyjdą ponad to, co jest w przepisie, nic więcej nie wezmą, ponieważ też są jednostką 

publiczną, jednostką Skarbu Państwa w związku z tym nie mogą działać, bo chcą, 

zresztą nawet taka sytuacja jest do pomyślenia, żeby chcieli. Jej zdaniem takiej opcji 

nie ma, natomiast jest jeszcze jedna koncepcja, można to porozumienie zmienić tylko 

musi być wola ze strony Zarządu, że z tego porozumienia usuwamy wyłącznie 

kwestie zrzeczenia się odszkodowania. Dodała, że może spróbować dopisać zdanie, 

że wszelkie remonty, czy przebudowa, wszystkie inwestycje budowlane związane  

- dodając, że nie do końca wiadomo jak to nazwać.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

żeby  to przedyskutować, ten punkt zostaje w toku do kolejnego Zarządu w dniu 

29.03.br.  

 Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu odpowiedziała, że tak tylko potrzebuje wiedzieć, czy wola 

Zarządu jest taka, żeby zmienić porozumienie, czy piszemy pismo.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział, żeby 

zmienić porozumienie o to, co pani mecenas powiedziała.   

 Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu dopytała, ale akceptujemy przebieg drogi wiaduktem.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że tak. Dodał, że odeślemy porozumienie w naszej wersji.  

Pani Eliza Michalska-Kowalczyk – radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu dodała, że może być uzupełnione to pismo, bo taka jest 

nasza wiedza, że wola społeczeństwa jest taka, żeby droga szła pod wiaduktem. 

Dodała, że można to uszczegółowić, opisać, że społeczeństwo wyraża sprzeciw 

odnośnie puszczania drogi powiatowej wiaduktem.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu powiedział, że można tak napisać.  

Pani Eliza Michalska-Kowalczyk - radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu dodała, że jej zdaniem wtedy będą zmuszeni odpisać,  

że warunki techniczne, czy warunki w terenie nie pozwalają.   

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to też jest 

ograniczenie później przejazdu, natomiast to już jest na lata.  
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  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu dodał, że przez  

to jest tak, że niektóre pojazdy ponadnormatywne są puszczane, bo przez Wieluń  

nie przejadą. Dodał, że pamięta jak kiedyś wielka koparka była wieziona  

do Bełchatowa bocznymi powiatowymi drogami, bo wiadukt w Wieluniu nie pozwalał 

na to, żeby ją przewieźć.     

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zaproponował, żeby  

dać odpowiedź PKP, żeby przejęła odpowiedzialność za utrzymanie wiaduktu. Okaże 

się co zrobią, a jeżeli nie, to za drugim razem zaproponować dołem.  

   Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu reasumując, 

pierwszy punkt jest taki, że nie zrzekamy się odszkodowania, utrzymanie 

przerzucamy na nich. Poprosił, aby takie pismo przygotować.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

zapytał, czy o tym, czy górą czy dołem wspomnieć w tym piśmie.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że na razie nie ma sensu.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu podkreślił, że wspomniałby,  

że jest taka wola mieszkańców.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że w jego ocenie bezpieczniejsze jest to bezkolizyjne dla poprawy bezpieczeństwa.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że można dodać. 

Jeżeli takie warunki będą nieakceptowalne, to w takim razie będą wnioskować  

o to, żeby przejazd był dobry.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

zapytał, czy zaczynamy od pisma.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że tak od pisma. Zapytał, czy jest taka wola Zarządu. Nikt nie zgłosił sprzeciwu. 

Poprosił o przygotowanie pisma.  

Pani Eliza Michalska-Kowalczyk - radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu powiedziała, że mamy brak odszkodowania, utrzymanie 

wiaduktu po stronie PKP w związku z tym nie bierzemy nakładów, które jak pan 

skarbnik twierdzi, nie mają dla nas żadnego znaczenia i ma być również napisane,  

że wolą społeczeństwa jest, żeby droga szła dołem. Dopytała, czy tego już w ogóle 

nie pisać.  
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 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że ewentualnie można 

by napisać, że gdyby te warunki były nie do przyjęcia przez PKP to w takim razie 

można zaproponować poprowadzenie drogi dołem.  

Pan Łukasz Dybka – członek Zarządu zaznaczył, aby napisać od razu jedno 

pismo o woli społeczeństwa.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że tak by nie pisał.  

Pani Eliza Michalska-Kowalczyk - radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu powiedziała, że zrobiłaby to odwrotnie tak jak jest  

w piśmie, tzn. po pierwsze ta propozycja jest niezgodna z tym, co myśli 

społeczeństwo zamieszkujące tamte tereny. Dodała, że rozumie, że mamy taką 

wiedzę.  

  Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu przekazał, że były zebrania, wcześniej PKP robiło spotkania 

z mieszkańcami, Burmistrz Miasta i Gminy Osjaków również go informował, że wolą 

społeczeństwa jest tak jak mówił, żeby droga szła dołem. 

  Pani Eliza Michalska-Kowalczyk - radca prawny w Starostwie 

Powiatowym w Wieluniu zaznaczyła, że będzie to taka konstrukcja, że proponuje 

się rozważenie jeszcze raz innej alternatywnej wersji przebiegu skrzyżowania, 

natomiast jeżeli jest to niemożliwe, niedopuszczalne przy tych uwarunkowaniach, 

prosi się o modyfikację porozumienia.  

Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu zapytał, jak z kombajnami.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu odpowiedział,  

że zgodnie z przepisami heder powinien być na wózku.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu powiedział, że to jest jego opinia  

i nikt się nie musi z tym zgadzać, natomiast budowanie drogi dołem to są jednak 

jakieś ograniczenia na lata, bo nie wiadomo co się będzie działo, może coś trzeba 

będzie przewozić. 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

aby zgodnie z ustaleniami na ten moment wystosować pismo i aby jego konstrukcja 

była zgodna z tym, o czym była mowa.  

 Pan Jakub Jurdziński – członek Zarządu poprosił o sprecyzowanie jak  

to pismo ma wyglądać.  
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Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zaproponował,  

pozostawienie sprawy w toku, zostanie przygotowany projekt pisma na Zarząd  

w dniu 29.03.br. i po przegłosowaniu to pismo zostanie wysłane. Zamknął punkt.  

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu podjął decyzję o pozostawieniu sprawy  

pn. „Zapoznanie ze wstępnym porozumieniem dotyczącym infrastruktury drogowej 

planowanej do wybudowania w ramach projektu pn. „Budowa linii łączącej linię 

kolejową nr 131 (Chorzew Siemkowice) z linią kolejową nr 181 (Wieluń)” w toku, 

celem przygotowania projektu pisma w przedmiotowej sprawie i rozpatrzeniu  

na kolejnym posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 29.03.2024 r.  

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poruszył kwestię 

PFU (Program funkcjonalno-użytkowy). Poprosił pana kierownika o przedstawienie 

Zarządowi jakie są propozycje i czy zdążymy.  

  Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu przekazał, że sprawa PFU ciągnie się już od tamtego roku. Zaznaczył, 

że trafili na nierzetelnego wykonawcę, z którym umowa została rozwiązana, 

ponieważ było już kilka aneksów, kilka przesunięć terminów, ciągłe obiecywania,  

że to będzie wykonane. Dodał, że o ile by to było bezpieczne, gdyby nie to, że jest 

przyznane dofinansowanie w wysokości około 12 mln zł na 3 odcinki dróg.  

Jest to Turów- Skomlin, Dolina Czernicka-Dębiec, czyli Czernice oraz Korea. 

Przekazał, że na Koreę jest projekt, na Turów-Skomlin na te odcinki nie mają, PFU 

nie mieli, na Dolinę Czernicką również nie mieli.  

Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zapytał, czy jest na Raczyn.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu przekazał, że na Kolonię Raczyn już mają, złożono wniosek do Urzędu 

Marszałkowskiego. Dodał, że była dyskusja co robić dalej – czy nadal czekać  

i będzie ich ta firma zwodziła, że odda za tydzień – 2 tygodnie. Zaznaczył, że padła 

decyzja, że rozwiązuje się z tą firmą umowę, nawiązali rozmowy z następnymi 

projektantami, którzy na te odcinki uważa, że za około 2 miesiące zrobią nowe PFU. 

Dodał, że już mają powyciągane nowe mapy do celów projektowych, żeby mogli 
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jakieś szkice nanosić. Zainteresowane strony odnośnie Turowa-Skomlina będą 

proszone na spotkanie, żeby omówić po raz kolejny, jak to ma wyglądać. Nadmienił,  

że uważa, że to będą maksymalnie dwa spotkania. Dodał, że zależy im na czasie, 

aby PFU było wykonane najpóźniej do maja, ponieważ lipiec jest graniczny, 

ponieważ muszą mieć rozstrzygnięte ogłoszone przetargi. Podkreślił, że jak wiadomo 

to nie są przetargi, to jest projekt. To jest takie szacunkowe, ile co może kosztować. 

Dodał, że wiedzą jaką kwotą dysponują, więc chciałby mieć możliwość minimum 

dwóch przetargów do ogłoszenia, jeżeli pierwszy pójdzie bardzo drogo,  

to automatycznie będą skracali odcinki do realizacji.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że jest 

jeszcze jedna sprawa, żeby to ustalić, żeby zmieścić się w terminie.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu przekazał, że chciałby, aby na koniec maja mieli PFU.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu powiedział, że będzie 

ogłoszenie w Biuletynie Unii Europejskiej i chodzi o to, czy się wyrobimy w terminie.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu odpowiedział, że to nie są kwoty, które są w Biuletynie Unii Europejskiej.  

Pan Krzysztof Dziuba – wicestarosta wieluński powiedział, że jedynym 

zagrożeniem to jest ogłoszenie przetargu i rozstrzygnięcie przetargu w terminie, 

zobowiązuje nas do tego Polski Ład.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

wyjaśnił, że przetarg będzie musiał być, ale to nie będzie przetarg unijny.  

Pan Przemysław Krężel - skarbnik powiatu powiedział, że tamte umowy  

nie doszły do skutku, były zabezpieczone w budżecie. Zapytał, czy za te same kwoty 

nowy wykonawca zrobi te zadania.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

wyjaśnił, że ma nadzieję, że tak, aczkolwiek wykonawca jest z naszego lokalnego 

rynku. Dodał, że nie mogą sobie pozwolić na jakąś firmę „X”  taką jak tą, z którą 

rozwiązali umowę. Nadmienił, że są poważną firmą, po pierwsze zależy od tego wiele 

czynników, czy mają już podkłady geodezyjne, czy na te odcinki, na których będą 

robili PFU, czy są dostępne mapy i po wyciągnięciu tych informacji z geodezji są mu 

w stanie odpowiedzieć czy za te kwoty, które zabezpieczyli dla tamtej firmy,  

są w stanie zrobić.  



18 
 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu poprosił o rozdanie 

członkom Zarządu informacji przygotowanej przez kierownika PZD w Wieluniu. 

Zwrócił uwagę, że odcinki zostały zmniejszone, ale te najważniejsze odcinki są ujęte.  

Pan Bartłomiej Panek - kierownik Powiatowego Zarządu Dróg w Wieluniu 

wyjaśnił, że to są te odcinki PFU, które zlecili w tamtym roku firmie, z którą rozwiązali 

umowę. Nadmienił, że napisał: „do zrobienia do czerwca 2024 r.”, jeśli chodzi  

o odcinki, ale rozmawiał z wykonawcami, że to jest trochę za późno dodając, że będą 

chcieli do końca maja. Nadmienił, że to są te odcinki, na które mają przyznane  

już dofinansowanie, Turów-Skomlin to są te trzy docinki do realizacji oraz Dolina 

Czernicka-Dębiec. Wyjaśnił, że to jest praktycznie przez Czernice, czyli centrum wsi  

od OSP aż do cmentarza i to jest 1km 300m. Odnośnie dofinansowanie i to jest trzeci 

odcinek, to jest Korea, na którą dysponują projektem. Wyjaśnił, że gdyby PFU zrobili 

tak jak w tej pierwotnej wersji na cały zakres, to ta kwota 12 mln zł nie wystarczyłaby. 

Dodał, że jego zdaniem trzeba byłoby mieć zabezpieczone dwa razy więcej,  

więc jego propozycja jest taka, żeby Turów-Skomlin zrobić w trzech odcinkach,  

co wyszacował na około 4 mln zł; Dolina Czernica, czyli Czernice 1 km 300 m  

to też sugerował się zakresem robót tak, jak jest teraz robiony Wiktorów, podobny 

odcinek 1 km, więc też jest około 4 mln zł, więc już byłoby 8 mln zł i na Koreę 

zostałoby około 4 mln zł. Dodał, że wydaje mu się, że jest to bezpieczne, ponieważ 

nie sztuka zrobić PFU na cały zakres bez tych podziałów i ogłoszone zostaną 

przetargi, i najtańsza oferta będzie na około 30 mln zł, więc muszą myśleć realnie, 

żeby to zrealizować. Podkreślił, że też nie odpuszczają tematu, bo napisał,  

że w późniejszym etapie, czyli do października 2024 r. też nasz wykonawca 

wykonałby te etapy, na które na ten moment nie ma finansowania, ale chcemy mieć  

to PFU.  

  Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu zarządził 

głosowanie.   

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) wyraził zgodę 

na zmianę wykonawcy programu funkcjonalno-użytkowego dla przebudowy dróg 

powiatowych, wskazanych przez Kierownika Powiatowego Zarządu Dróg  

w Wieluniu na CCV posiedzeniu Zarządu w dniu 22.03.2024 r. (głosowało 5 członków 

Zarządu).   

Materiał w ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 7 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opinii dotyczącej 

projektu pn.: „Budowa drogi w miejscowości Kamionka/Nowy Świat”. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

zapytał, czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem 

przedmiotowej uchwały.   

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1469/24 w sprawie opinii dotyczącej projektu pn.: „Budowa drogi w miejscowości 

Kamionka/Nowy Świat” (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1469/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

 

Pkt 8 

Przyjęcie projektu pisma skierowanego do Dyrektora Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu informującego o wysokości części ogólnej subwencji 

oświatowej należnej dla Szkoły Podstawowej Specjalnej nr 3 funkcjonującej  

w Zespole Szkół Specjalnych w Wieluniu na rok 2024. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

zaznaczył, że jest to obowiązek, aby poinformować pismem Dyrektora Zespołu Szkół 

Specjalnych w Wieluniu o wysokości części ogólnej subwencji oświatowej. Udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu pisma w przedmiotowej sprawie.  
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Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

pisma skierowanego do Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych w Wieluniu 

informującego o wysokości części ogólnej subwencji oświatowej należnej dla Szkoły 

Podstawowej Specjalnej nr 3 funkcjonującej w Zespole Szkół Specjalnych w Wieluniu 

na rok 2024 (głosowało 5 członków Zarządu). 

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 9 

Przyjęcie projektu pisma skierowanego do p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach informującego o wysokości części 

ogólnej subwencji oświatowej należnej dla Szkoły Podstawowej Specjalnej 

funkcjonującej w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym  

w Gromadzicach na rok 2024. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu  

zapytał, kto jest „za” przyjęciem projektu pisma w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął projekt 

pisma skierowanego do p.o. Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Gromadzicach informującego o wysokości części ogólnej 

subwencji oświatowej należnej dla Szkoły Podstawowej Specjalnej funkcjonującej  

w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym w Gromadzicach na rok 2024 

(głosowało 5 członków Zarządu).  

Materiał ww. sprawie stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu poprosił 

o zgłaszanie kandydatur do komisji na przedstawicieli organu prowadzącego.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zgłosił swoją kandydaturę.  

 Pan Henryk Wojcieszak – członek Zarządu zgłosił swoją kandydaturę.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zgłosił kandydaturę pani 

Małgorzaty Zygmunt.  

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” przyjęciem ww. propozycji.  

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) do składu 

Komisji Konkursowej powołanej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia 

kandydata na stanowisko Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego im. Tadeusza 

Kościuszki w Wieluniu na przedstawicieli organu prowadzącego wyznaczył:  

Pana Krzysztofa Dziubę na Przewodniczącego Komisji, Pana Henryka Wojcieszaka  

na członka Komisji, Panią Małgorzatę Zygmunt na Członka Komisji (głosowało 5 

członków Zarządu). 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

 

 Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1470/24 w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu 

w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego 

im. Tadeusza Kościuszki w Wieluniu (głosowało 5 członków Zarządu). 

Uchwała Nr 1470/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 11 

     Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania Komisji 

Konkursowej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia kandydata  

na stanowisko Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego  

w Gromadzicach. 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu poprosił 

o zgłaszanie kandydatur do komisji na przedstawicieli organu prowadzącego.  

 Pan Krzysztof Dziuba - wicestarosta wieluński zgłosił swoją kandydaturę, 

kandydaturę pana Łukasza Dybki oraz pana skarbnika Przemysława Krężla.   

  

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) do składu 

Komisji Konkursowej powołanej do przeprowadzenia konkursu w celu wyłonienia 

kandydata na stanowisko Dyrektora Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego 

w Gromadzicach na przedstawicieli organu prowadzącego wyznaczył:  

Pana Krzysztofa Dziubę na Przewodniczącego Komisji, Pana Łukasza Dybkę  

na członka Komisji, Pana Przemysława Krężla na Członka Komisji (głosowało  

5 członków Zarządu).  

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1471/24 w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia konkursu 

w celu wyłonienia kandydata na stanowisko Dyrektora Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Gromadzicach (głosowało 5 członków Zarządu).  

Uchwała Nr 1471/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie powołania komisji 

konkursowej do opiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert  

na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego z zakresu ustawy  

o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka interwencji 

kryzysowej w 2024 roku. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

zauważył, że w projekcie uchwały są zaproponowani przedstawiciele. Zapytał,  

czy są inne propozycje. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1472/24 w sprawie powołania komisji konkursowej do opiniowania ofert złożonych 

w otwartym konkursie ofert na realizację zadania publicznego Powiatu Wieluńskiego 

z zakresu ustawy o pomocy społecznej, dotyczącego prowadzenia ośrodka 

interwencji kryzysowej w 2024 roku (głosowało 5 członków Zarządu).  

 Uchwała Nr 1472/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 13 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji uchwał Rady Powiatu i Zarządu Powiatu  

w Wieluniu za 2023 r. 
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 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał,  

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” przyjęciem sprawozdania  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 5 głosach „za”) przyjął 

sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Powiatu i Zarządu Powiatu w Wieluniu  

za 2023 r. (głosowało 5 członków Zarządu).  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu ogłosił 

przerwę w obradach Zarządu Powiatu w Wieluniu na czas trwania sesji Rady 

Powiatu w Wieluniu.  

 

 

 

 Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu wznowił 

obrady Zarządu Powiatu w Wieluniu po przerwie. Zarząd Powiatu w Wieluniu 

obraduje w składzie 4 osobowym. Nieobecny Pan Jakub Jurdziński.  

 

 

Pkt 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

  Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  
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 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

kto jest „za” podjęciem uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

       
 

      Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1473/24  w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

Uchwała Nr 1473/24 stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

 

Pkt 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1474/24 w sprawie zmian w budżecie powiatu (głosowało 4 członków Zarządu, 

nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

Uchwała Nr 1474/24 stanowi załącznik do protokołu.  
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Pkt 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie opracowania układu 

wykonawczego - do uchwały Zarządu Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

 

 

 

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu udzielił 

głosu panu skarbnikowi.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu omówił przedmiotową sprawę.  

 Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu zapytał, 

czy są pytania. Nikt się nie zgłosił. Zapytał, kto jest „za” podjęciem uchwały  

w przedmiotowej sprawie. 

 

 

Zarząd Powiatu w Wieluniu jednogłośnie (przy 4 głosach „za”) podjął uchwałę 

Nr 1475/24 w sprawie opracowania układu wykonawczego (głosowało 4 członków 

Zarządu, nieobecny Pan Jakub Jurdziński). 

Uchwała Nr 1475/24 stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

Pkt 17 

Sprawy bieżące. 

 

  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

poinformował, że kolejny Zarząd odbędzie się w dniu 29.03.2024 r. godz. 8.30. 

Pan Henryk Wojcieszak - członek Zarządu poprosił o zmianę godziny 

Zarządu z godz. 8.30 na godz. 8.00.  

Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu wyraził 

zgodę, materiały będą rozesłane w środę 27.03.br.  

Pan Przemysław Krężel – skarbnik powiatu przekazał, że na powyższym 

posiedzeniu będzie przedstawione sprawozdanie z wykonania budżetu za 2023 r.  
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Pan Marek Kieler - przewodniczący Zarządu Powiatu w Wieluniu 

przekazał, że o kolejnych posiedzeniach członkowie Zarządu będą poinformowani, 

ponieważ musi porozmawiać z panem przewodniczącym na temat sesji, która 

odbędzie się jeszcze w kwietniu.  

 

 

 

Pkt 18 

Wolne wnioski. 

 

 

Na CCV posiedzeniu Zarządu Powiatu w Wieluniu wolne wnioski nie były 

zgłoszone. 

 

 

 

Pkt 19 

Zamknięcie CCV posiedzenia Zarządu Powiatu w Wieluniu. 

 

 

 

Pan Marek Kieler – przewodniczący Zarządu Powiatu w związku  

z wyczerpaniem porządku obrad, zamknął CCV posiedzenie Zarządu Powiatu  

w Wieluniu. 

 

 

Protokołowała: 

 

Agnieszka Krysiak 

Inspektor 


